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TECHNISCHE VRAGEN 2021 
(vragen betreffende raadsvoorstellen, schriftelijke beantwoording zsm voor RTG of raad)

Datum 
ingekomen

Onderwerp Toelichting (vraag) Antwoord 

09-02-2021 HvB-HL: Beleidsvisie 
Recreatie en Toerisme

1. Zouden er mogelijkheden zijn om de grote schijnwerpers 
bij de Sluis wat af te dekken, zodat er minder fel licht naar 
het achterland ‘lekt’, dat zou voor bewoners en de dieren 
een stuk prettiger zijn; of kan het licht tussen bepaalde 
tijden op een soort ‘nachtstand’ overgaan. Het lijkt nu wel 
of er een Voetbalstadion aangelicht moet worden, dag en 
nacht!

2. Ook het fietspad over de dijk (in eigendom van RWS) zou 
wel wat veiliger kunnen worden en gedempt licht kunnen 
gebruiken, tussen de grens met de Gemeente Huizen, via 
Sluis naar Voorland.  Zou het College daartoe met 
eigenaar RWS/Waternet in contact willen treden?

09-02-2021
Naar aanleiding van de door HvB gestelde vraag met het 
verzoek om hierop vandaag al een antwoord te hebben 
moet ik U laten weten dat dat zeker niet zal gaan lukken. 
De verlichting op de sluis is eigendom van waternet. 
Waternet heeft deze verlichting hier geplaatst wat 
vermoedelijk te maken zal hebben met de veiligheid van de 
sluis en het hebben van een goed zicht op de gehele 
situatie aldaar ook voor voetgangers/fietsers. Wij hebben 
vanuit de bewoners nog niet eerder klachten over de 
verlichting ontvangen maar zullen de vraag aan waternet 
voorleggen. 
Met betrekking tot de verlichting over het fietspad kunnen 
we meedelen dat het fietspad in eigendom van de 
gemeente Blaricum is maar dat voor het aanleggen van 
mogelijk gedempte verlichting wij door het dijklichaam 
zullen moeten graven om elektra aan te leggen. Het 
dijklichaam is eigendom van waternet. Ook voor deze vraag 
zullen wij dus contact op moeten nemen met waternet. 
Een antwoord zal daarom op een later tijdstip pas aan U 
gegeven kunnen worden. 

09-02-2021 D66-JL: Herinrichting 
woonwagenterrein 
Achter Capitten

Er zijn 4 kavels met recht van opstal en 3 huisnummers. 
1          Op welke manier wordt kavel 4 gebruikt?  
2          Wat wordt er verstaan onder de term: illegale 
voertuigen?   

De raad wordt op 16 2 2021 gevraagd de reserve “Renovatie 
woonwagenterrein” vrij te laten vallen in de jaarrekening van 
2020. Het werk wordt uitgevoerd in 2021. 
3          Is het dan niet logisch om de vrijval in 2021 plaats te 
laten vinden?
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In de jaarstukken 2019 staat: Reserve Renovatie 
woonwagenterrein dd 31 12 2019  € 49.000. 
Daarnaast bij de voorzieningen: V.91304 Achter Capitten 1-3-5 
Woonwagen- centrum dd 31 12 2019  € 17.337.  
4          Waar is deze tweede post voor bedoeld?                                      

In 2019 is er € 4.847 gebruikt voor het woonwagencentrum.  
5          Wat is de pachtprijs van 1 staplaats voor een 
woonwagen per jaar?   
6          Hoeveel kavels worden er gepacht?  
7          In hoeverre kun je van “openbaar gebied” spreken 
wanneer het gepachte grond betreft voor de opstal van een 
woonwagen?


